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«El federalisme que defensem seria
bo per a Catalunya i per a Espanya»
ENTREVISTA. Josep GonzÃ lez Cano Ã©s el primer secretari de la JSC Manresa i el viceprimer
de la FederaciÃ³ de les Comarques Centrals. NÃºmero 13 a les Ãºltimes eleccions municipals pel
PSC, estudia CiÃ¨ncies PolÃtiques a la UAB. Ens parla de la situaciÃ³ del PSC i de l'actualitat
polÃtica. GonzÃ lez representa a Manresa una vintena de joves manresans que sÃ³n a bord del
projecte socialista jove al municipi.
Video: http://www.youtube.com/watch?v=UT2BHDQeq_o&feature=player_detailpage
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